



In order to celebrate the happiest day of your life...

We offer a professional team who will guide you in the selection and planning of your wedding cake or sweet table.

We want to impress your guests with the taste, but also with the quality of the work. Made from first quality ingredients, we offer not only a delicious product, but a personalized and attentive service according to your taste and needs.

Then contact us right now for a meeting and tasting so that we can create the cake of your dreams.



ACCESSOIRES ROSE BLANCHE

665, 1st Avenue
Lachine, QC H8S 2S4
Tel.: 514 634-0017

OPENING HOURS

Monday to Wednesday - 10 am to 5 pm
Thursday to Friday - 10 am to 7 pm
Saturday - 9:30 am to 1 pm
Closed on Sunday



accessroseblanche@videotron.ca



*Afin de célébrer le plus beau jour de votre vie...
Nous vous proposons une équipe de professionnels qui saura vous guider dans le choix et la planification de votre gâteau de mariage ou table sucrée.*

Ces derniers sauront épater vos invités tant par le goût, mais aussi par la qualité du travail exécuter. Fait à partir d'ingrédients de première qualité, nous offrons non seulement un produit succulent, mais un service personnalisé et axé selon vos goûts et besoins.

Alors, contactez-nous dès maintenant pour une rencontre et dégustation afin que l'on puisse créer le gâteau de vos rêves.



ACCESSOIRES ROSE BLANCHE

665, 1st Avenue
Lachine, QC H8S 2S4
TÉL.:514 634-0017

HEURES D'OUVERTURE

Lundi au mercredi - 10h à 17h
Jeudi au vendredi - 10h à 19h
Samedi - 9h30 à 13h
Dimanche - fermé



accessroseblanche@videotron.ca